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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Výboru mestskej �asti Západ, konaného d�a 18. augusta 2004 na 
Mestskom úrade v Tren�íne   
 
Prítomní poslanci:      Ospravedlnení poslanci: 
Martin Bar�ák      Vladimír Poruban    
Ing. Štefan Sýkor�in      
Ing. Anton Boc 
------------------------- 
 
Ing. Mária Pauschová, garant VM�  
Renáta Špaleková, zapisovate�ka 
Hostia pod�a prezen�nej listiny  
 
 
Ing. Anton Boc, �len VM� Západ, privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie 
výboru, ktorý sa riadil nasledovným programom:   
 
1/ Majetkové prevody (žiadosti) 
2/ Požiadavky ob�anov a poslancov  
  
 
1. Majetkové prevody (žiadosti)  
 

- žiados� Miroslava Janiša, Zuzany Janišovej a Evy Janišovej zo d�a 11.6.2004 o kúpu 
�asti pozemku parc. �. 44/1 zastavaná plocha s výmerou cca 30 m2, ktorá bude 
upresnená geometrickým plánom v k.ú. Zlatovce – lokalita križovatka ulíc Továrenská 
a Zlatovská v Tren�íne za ú�elom rozšírenia jestvujúcej záhrady.  
Útvar hlavného architekta Mesta Tren�ín a odbor ŽP a investícií MsÚ žiados� 
odporu�ili d�a 24.6.2004. 
 
VM� Západ hlasovaním 3 za odporu�il predaj pozemku parc. �. 44/1 1 zastavaná 

plocha s výmerou cca 30 m2 v k.ú. Zlatovce – lokalita križovatka ulíc Továrenská 
a Zlatovská pre Miroslava Janiša, Zuzany Janišovej a Evy Janišovej za cenu 250,- 
Sk/m2.  

 
 

 
2. Požiadavky ob�anov a  poslancov  
 
Ing. Sykor�in informoval o žiadosti ob�anov Kvetná o dokon�enie rekonštrukcie ihriska na 
tomto sídlisku, o nápravu chýb vyplývajúcich z doteraz uskuto�nených rekonštruk�ných prác, 
o podrobnejšie informovanie o zamýš�aných prácach, umožnenie spolurozhodovania ob�anov 
sídliska o formách, rozsahu a postupe �alších rekonštruk�ných prác a správe detského ihriska.  
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P. Bar�ák doplnil, že nie na základe tohto listu boli medzi�asom na detskom ihrisku 
dorobené ur�ité veci, na práce naviac už nie sú v rozpo�te finan�né prostriedky s tým, že 
�lenovia VM� Západ  budú ešte žiada� osadenie nieko�kých lavi�iek na detské ihrisko. �alej 
poznamenal, že na detskom ihrisku sa urobili veci vysoko nad rámec toho, �o s�úbili poslanci 
ob�anom. To, �o sa na Kvetnej preinvestovalo tento rok, je ve�mi dobrým základom na to, 
aby sa v budúcom roku pokra�ovalo v �alších prácach.  
 
Ing. Boc sa vyjadril, že MHT mu nachystá podklady, kedy boli dokon�ené jednotlivé práce 
na detskom ihrisku a v tom zmysle bude zaslaná odpove� ob�anov.  
 
–––––––––––––––––––––––- 
 
P. Bar�ák : 
- požiadal o konkrétny termín za�atia rekonštrukcie Bavlnárskej ul.  
- na Kožušníckej ul. za�ínajú kríky prerasta� na chodník, požiadal MHT o nápravu. 
- na Bavlnárskej ul. je potrebné odstráni� vykosenú trávu na pozemku, ktorý sa predáva ako 

parkovisko.  
 
VM� Západ poveruje predsedu VM� Západ rokova� s predsedom finan�nej 
a majetkovej komisie vo veci podmienok prenájmu plochy športoviska na Bavlnárskej 
ul.  
 
P. Bar�ák požiadal zástupcu primátora, aby zabezpe�il priestor v najbližšom INFO, bu� pol 
alebo jednu stránku pre Zámostie, kde by boli vysvetlené niektoré udalosti posledných 
týžd�ov a mesiacov (rušenie materskej školy, zmena režimu v kultúrnom dome Istebník, 
kanalizácia v Záblatí a pod.).  
 
Ing. Sýkor�in vyslovil nepochopenie nad tým, že Mesto Tren�ín nemá zástupcu, ktorý by 
kontroloval investi�nú akciu – kanalizácia Záblatie. Na najbližšom zasadnutí mestského 
zastupite�stva bude túto problematiku interpelova� na vedúceho odboru ŽP.  
Ing. Boc zodpovedal v tejto veci.  
 
P. Bar�ák požiadal Ing. �iernika, riadite�a Školských zariadení o informácie vo veci 
materskej školy na Hanzlíkovskej ul.  
 
Ing. �iernik informoval, že od 1.9.2004 platí nová vyhláška, ktorá zvyšuje po�et detí 
v triedach materských škôl. V škôlke na Ul. Na dolinách ostalo 1 a pol triedy prázdnej a 2 
triedy detí zo škôlky na Hanzlíkovskej ul. sa vmestia do týchto priestorov. Do materskej školy 
na Hanzlíkovskej ul. bolo prihlásených 47 detí, z toho 3 deti idú do MŠ na Med�anského ul., 
1 die�a do MŠ Soblahovská, 2 deti do MŠ v Zamarovciach a 2 deti do MŠ v Záblatí. Ostatné 
deti okrem piatich už  boli prihlásené do MŠ Na dolinách s tým, že dal príkaz prijíma� do 
15.9.2004 do tejto MŠ len deti zo Zlatoviec.   
 
P. Bar�ák požiadal uvies� informácie od Ing. �iernika aj s �íslami do INFO vrátane toho, že 
sa neuvažuje s predajom budovy MŠ na Hanzlíkovskej ul. a ak sa prenajme, tak aby slúžila 
ob�anom. Osobne je za to, aby táto budova bola prenajatá skautom. Tiež treba v INFO uvies�, 
že v budove bude na�alej ponechané zdravotné stredisko, pretože tam je ako ob�ianska 
vybavenos� potrebné.  
Spýtal sa, kedy sa budú môc� prenaja� tieto priestory skautom.  
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Ing. �iernik zodpovedal, že koncom septembra musia vyprata� nábytok, ktorý je v škôlke.  
 
Ing. Boc tiež súhlasí, aby v priestoroch MŠ boli skauti s tým, že musia Mestu Tren�ín 
predloži� zámer �inností, ktoré tam chcú robi� a ak to bude v súlade so všeobecnými 
pravidlami, môžu sa im priestory prenaja�.  
 
P. Lagin, Ve�komoravská ul. �. 18: 
- spýtal sa, �i by nebolo možné vybudova� verejné WC v okolí obchodného strediska 

Úspech.  
P. Bar�ák pris�úbil, že poslanci preveria na útvare hlavného architekta možnosti 
umiestnenia verejných WC v danej lokalite.  

- pred domom na Ve�komoravskej ul. 18 majú upchatý kanál, pri daž�och tam neodteká 
voda.  
Ing. Kleman pris�úbil vy�istenie uli�nej vpuste.  
 
 

 
 
 
 Na záver p. Martin Bar�ák, predseda VM� Západ po�akoval prítomným za ú�as� 
a ukon�il zasadnutie výboru.  
 
 
 
 

 
           Martin Bar�ák, v.r. 

         predseda VM�  Západ  
           
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Špaleková, d�a 27.8.2004 
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